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مساجد برای اسکان زوار حسینی 
در مواقع اضطراری آماده شوند

فرماندار  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
کرمانشاه با بیان اینکه تاکنون 100مکان 
حسینی  اربعین  زائران  اســکان  برای 
تدارک دیده شده است، گفت: مساجد 
زوار  اسکان  برای  کرمانشاه  شهرستان 
حســینی در مواقع اضطــراری آماده 

شوند.
فضل الله رنجبر در جلســه ستاد اربعین 
شهرستان کرمانشاه اظهار داشت: در آستانه 
میزبان شــدن کرمانشاه برای زوار در رخداد 
عظیم اربعین حسینی هستیم و از این رو هر 
ارگان در حد توان و وظایف تعریف شده باید 

در این میزبانی بزرگ سهیم شود.
رنجبــر از آمادگی و تــدارک 100 مکان 

بــرای اســکان زوار اربعین حســینی خبر 
داد و افزود: ســالن های ورزشــی، پادگان ها، 
نمازخانه ادارات، حســینیه ها و مســاجد از 
جمله مناطقی هســتند که برای اسکان زوار 
در شهرستان کرمانشاه نظر گرفته شده است.
فرماندار کرمانشــاه با تاکید براینکه، این 
مناطق برای مواقع اضطراری کافی نیســت، 
افزود: باید مکان هایی برای اسکان اضطراری 
درنظرگرفته شــود چراکه احتمال ماندگاری 
بیشــتر برخی از زوار عتبــات عالیات وجود 

دارد.
رنجبر یادآور شــد، پیشــنهاد می شــود 
مســاجد شهرستان کرمانشــاه برای اسکان 

اضطراری زوار اربعین حسینی آماده شوند.

رئیس پلیس راه بروجرد:

محور بروجرد-اراک در زمستان بیشترین انسداد راه را دارد
ترافیک فصلی در محورهای مواصلاتی بروجرد

پلیس  رئیس  استان ها:  گروه  سپهرغرب، 
راه بروجرد گفت: در فصل زمســتان محور 
بروجرد به اراک بیشترین انسداد راه را دارد.
عبدالرحمــن حقیقی مقدم اظهــار کرد: محور 
بروجرد به اراک برفگیــر و در محدوده بالغ بر10 
کیلومتری دهکرد تا پل ســفید کــه انتهای حوزه 

استحفاظی لرستان به شمار می رود.
پیچ های  وی عنوان کــرد: وجود گردنه هــا، 

پی در پی، ســرازیری ها و ســر بالایی ها در محور 
بروجرد به اراک معمولاً در فصل زمستان موجب 
انســداد راه در ایــن محور به صــورت مقطعی 

می شود.
رئیس پلیس راه بروجرد خاطر نشان کرد: البته 
در مواردی همچون کولاک و باد شــدید انســداد 
راه در محــور بروجرد به اراک چند ســاعتی طول 
می کشــد، به این ترتیب نخستین اولویت کاری ما 

در فصل زمستان این محور است.
حقیقی مقــدم تأکید کرد: اولویــت دیگر محور 
بروجرد- ملایر- نهاوند اســت کــه در حد فاصل 
ســه راهی نهاونــد تا روســتای جعفرآبــاد محور 
برف گیــری دارد، از طرفی عرض کم این محور در 
حــدود 10 کیلومتر از آن امکان وقوع تصادفات را 

بالا برده است.
وی محــور بروجرد به خرم آباد را یکی دیگر از 
اولویت های پلیس راه در فصل زمســتان عنوان 
و تصریــح کرد: در این محور و در روبروی مرکز 
آموزش شهدای مهندســی و امامزاده ولیان دو 
تقاطع   غیر اســتاندارد و غیــر ایمن وجود دارد 
که راهکار ایمنی برای آنها در نظر گرفته نشــده 

است.
رئیس پلیس راه بروجرد عنــوان کرد: از نقاط 

حادثه خیز محور بروجرد به اراک می توان به گردنه 
زالیان، پیچ کبوتران و پیچ سد دهکرد اشاره کرد.

حقیقــی مقدم ادامــه داد: در محور بروجرد به 
ملایر نیز ســه راهی ملایر و رمپ ورود از روستای 

دهریز به جاده اصلی نقاط حادثه خیزی هستند.
وی در خصــوص نقاط حادثه خیز محور بروجرد 
به بیران شهر گفت: محورهای مواصلاتی شهرستان 
بروجرد ترافیک فصلی دارند، به طور مثال هم اکنون 
در محور بیران شهر شاهد تردد کامیون های حمل 

محصولات کشاورزی هستیم.
رئیس پلیــس راه بروجرد اظهــار کرد: محور 
بروجرد به بیران شــهر پیچ های تندی دارد که باید 
ایمن ســازی شــوند، البته با تأمین روشنایی تونل 
این محور از وقوع تصادفات احتمالی ناشی از عدم 

روشنایی محدوده تونل جلوگیری می شود.
حقیقی اشاره ای هم به محور بروجرد-اشترینان 
داشت و عنوان کرد: در فاصله یک ساله اخیر وقوع 
تصادفات در این محور کمتر از سایر محورها بوده 

است.
وی نبود روشــنایی، گاردریل و نیوجرســی را 
نواقص این محور عنوان و تأکید کرد: با ایمن سازی 
و رفع این نواقص، ســطح ایمنی محور بروجرد به 

اشترینان بالاتر می رود.

معاون هلال احمر استان کرمانشاه:

اردوگاه اضطراری کرمانشاه برای اسکان زائران اربعین حسینی 
آماده هستند

معاون  اســتان ها:  گــروه  ســپهرغرب، 
امدادونجات هلال احمر استان  کرمانشاه گفت: 
کرمانشاه  استان  اضطراری هلال  احمر  اردوگاه 
واقع در مرز خسروی آمادگی اسکان احتمالی 

زائران اربعین حسینی را دارد.
پیمــان یاوری اظهار داشــت: اردوگاه اضطراری 
هلال احمر اســتان کرمانشاه واقع در مرز خسروی با 
ظرفیت بیش از 500 چادر آمادگی اسکان اضطراری 

و احتمالی زائران اربعین حسینی را دارد.
معاون امداد و نجات هلال احمر استان  کرمانشاه 
با اشــاره به اینکه یک اردوگاه اســکان اضطراری در 
مرز خسروی برپا شده است گفت: هلال  احمر استان 
کرمانشــاه این آمادگی را دارد که در مواقع حوادث 
احتمالی به زائران اســکان دهد اما در این پایگاه ها 
امــکان اســکان روزانه را نداریم مگــر اینکه اوضاع 

اضطراری به وجود بیاید.
یــاوری با بیان اینکــه اردوگاه اضطراری به طور 
کامل مســتقل است و تنها آب و برق آن به خدمات 
شــهری متصل اســت بیان کرد: در ایــن اردوگاه 
تجهیزاتــی از قبیل آشــپزخانه ســیار، تانکر آب، 

سیستم تصفیه آب و دستگاه یخ ساز داریم.
وی با اشاره به اینکه همچنین در مرز خسروی از 
سوی نیروهای هلال احمر یک بیمارستان صحرایی 

نیز مجهز شــده است افزود: 200 چادر هلال  احمر 
تاکنون برای ارائه خدمت امدادونجات در شهرستان 

قصرشیرین نصب شده است.
یاوری با بیان اینکه در مرز خسروی 50 دستگاه 
خودروی هلال احمــر به طور کامل در آماده باش به 
ســر می برند بیان کرد: 200 نفر امدادگر و 50 نفر 
پرســنل هلال احمر در مرز خســروی در آماده باش 

کامل به سر می برند.
وی با اشــاره بــه اینکه در رابطه بــا بحران های 
احتمالــی به طور تقریبی در تجهیز کامل هســتیم 

عنوان کرد: در صورت حوادث احتمالی اســتانی به 
طور کامــل هلال احمر اســتان آمادگی کامل برای 
پوشش حوادث را دارد زیرا از هشت ماه گذشته کار 

آماده سازی تجهیزات خود را شروع کردیم.
معاون امداد و نجات هلال احمر استان  کرمانشاه 
با بیان اینکه در کل شهرستان های مسیر اربعین از 
کنگاور تا مرز خســروی و ورودی سنقر و کلییایی 
و از ســمت ورودی ســنندج و در کل شهرستان ها 
امکان اســکان اضطراری را فراهم کردیم بیان کرد: 
سوله و محل های امنی نیز برای اسکان اضطراری در 
طول مسیر پیش بینی کردیم تا در صورت راه بندان 
و حادثه در همان قسمت پوشش خدمات داده شود.
وی با اشــاره به اینکه در کل مســیر از ابتدای 
ورودی کنــگاور تــا مــرز خســروی پایگاه هــای 
امدادونجات هلال احمر مســتقر است گفت: هشت 
پایگاه ثابت امدادونجات و 25 پایگاه ســیار و موقت 

خدمات احتمالی را به زائران ارائه خواهد داد.
یــاوری بــه خدمات رســانی جمعیــت هــلال 
احمر اســتان در جاده ها در راســتای کاهش آمار 
تصادفــات، تلفــات و زخمی ها اشــاره و بیان کرد: 
با آرزوی ســفری بــدون حادثه جــاده ای، آمادگی 
کامــل را برای خدمات رســانی به زائــران اباعبدا... 

الحسین)علیه السلام( را داریم.

ســپهرغرب، گروه اســتان ها: مدیر 
فرودگاه خرم آباد از رشــد 48 درصدی 
به  نســبت  خرم آباد  فرودگاه  پروازهای 

شش ماهه نخست سال گذشته خبر داد.
غلامرضا بنی صدر اظهار داشــت: طی نیمه 
نخست ســال جاری در لرستان 532 پرواز در 

فرودگاه خرم آباد برقرار شده است.
وی افزود: این تعداد پرواز نسبت به مدت مشابه 

سال گذشته بیش از 48 درصد افزایش داشته است.
مدیر فــرودگاه خرم آباد با اشــاره به اینکه 
جابه جایی مسافران نیز نسبت به مدت مشابه 
ســال قبل رشــد 44 درصدی داشــته است، 
خاطرنشــان کرد: در طی شــش ماهه نخست 

امســال 782 مســافر در فــرودگاه خرم آباد 
جابه جا شدند.

بنی صــدر درخصوص پروازهــای فرودگاه 
خرم آباد به عتبات عالیات، گفت: طی این مدت 
در مجموع چهار پرواز به عتبات عالیات برقرار 

شده است.
وی اضافه کرد: این مقدار نســبت به مدت 
مشابه سال گذشــته بیش از 33 درصد رشد 
و در خصــوص جابه جایی بار نیــز بیش از 52 

درصد افزایش داشته ایم.
بنی صدر تصریح کرد: 199هزار و 446 تن 
بار طی شــش ماهه نخست امســال از طریق  
پروازهای فرودگاه خرم آباد جابه جا شده است.

حسینی کیا در نامه ای خطاب به رئیس کمیسیون 
کشاورزی خواستار شد

بررسی اختلاف بین کشاورزان و 
منابع طبیعی در خصوص زمین های 

بالای 30 درصد شیب

سپهرغرب، گروه استان ها: نماینده مردم سنقر و 
زمین هایی  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  در  کلیایی 
بالای 30 درصد شیب که از سال 80 به قبل دردست 
کشــاورزان بوده و اکنون به محل نــزاع و اختلاف 
بین مردم و منابع طبیعی تبدیل شــده، جزو ملک 

کشاورزان تلقی شود.
حجت الا سلام ســید جواد حســینی کیا روز گذشته در 
کرمانشاه با اشــاره به متن نامه خود خطاب به علی اکبری 
رئیس کمیســیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی، اظهار 
داشــت: قانون حفظ کاربری اراضی زراعی و باغی در سال 

74 مصوب شده است.
نماینده مردم سنقر و کلیایی در مجلس شورای اسلامی 
تصریح کرد: قانون مجازات قلع و قمع بنای احداث شده در 
این اراضی و باغات ســال 85 به قانون حفظ کاربری اراضی 

زراعی و باغی اضافه شد.
به گفته وی، هدف طراحان طرح برای حفاظت و صیانت 
از جنگل های شمال کشور بود که یک اقدام لازم و به موقع 

نیز بود.
حســینی کیا اضافه کرد: عنایت به شرایط خاص مناطق 
دیگر به خصــوص منطقه زاگرس برای حفظ مزارع و باغات 
و ایجاد انگیزه برای حضور و توسعه پایدار مناطق روستایی 

امری لازم تلقی می شود.
وی درخواست های خود را این گونه بیان کرد:

1- در مــزارع و باغات یک حــد محدود )5درصد زمین 
و باغ( اجاره احداث خانه باغ و منزل مســکونی برای یک بار 

داده شود.
2- نصب فنس برای حفاظت از محصولات کشــاورزی 

بدون پایه و دیوار بلامانع است.
3- قانون منابــع طبیعی که زمین های بالای 30 درصد 
شــیب را به محدوده منابع طبیعی الحاق کرده و اســاس 
این کار توپوگرافی ســال 42 اســت به دلیل عدم تجهیزات 
مدرن در آن زمان که الآن به محل نزاع و اختلاف بین مردم 

و منابع طبیعی تبدیل شده است.
وی درخصوص درخواســت ســوم خواســتا شــد، که 
توپوگرافی ســال 80 مبنا قرار گرفته و زمین های که فعلًا 
محل نزاع است از سال 80 به قبل در دست کشاورزان بوده 

جزو ملک آن ها تلقی شود.

خبــر

استاندار لرستان:
آماده حمایت از طرح های 

دارای اولویت هستیم
لزوم تعیین تکلیف پروژه های بدون برنامه 

شهر خرم آباد

سپهرغرب، گروه استان ها: استاندار لرستان گفت: 
آماده حمایت از طرح های دارای اولویتی که می توان 

در توسعه شهر از آنها استفاده کرد، هستیم
ســید موسی خادمی روز گذشــته در دیدار با شهردار و 
اعضای شورای شــهر خرم آباد با اشــاره به شرایط مناسب 
اعضای شورای شهر خرم آباد، اظهار داشت: انتخاب شهردار 
با اتفاق نظر تمام اعضای شورای شهر صورت گرفته که اقدام 
مهم و خوبی اســت و با وجود اینکه در بسیاری از شهرهای 
کشــور در این زمینه مشــکل دارند اما در خرم آباد تعامل 
و مدیریت مطلوب اعضای شــورای شهر باعث این انتخاب 

خوب شد.
وی در ادامه با اشــاره به نقش ویژه شــوراها در توسعه 
شــهر، عنوان کرد: شورا دارای پایگاه مردمی بوده و بسیاری 
از برنامه های توسعه ای را می تواند با حمایت مردم اجرا کند.
اســتاندار لرستان بیان کرد: با این وجود اگر شورا نتواند 
امید مردم را افزایش دهد وضعیت، بدتر خواهد شد چرا که 
مردم می بینند با وجود بهترین انتخابشان پیشرفتی حاصل 

نشده است.
خادمی گفت: نگاهی که در کشــور وجود دارد نگاه بدی 
نیســت، اما همچنان درخواســت اعتبار، منابع و امکانات از 
مرکز وجود دارد، چرا که حس می کنیم علت توسعه نیافتگی 

در یک دوره تاریخی مربوط به ندادن اعتبار کافی است.
این مســئول عنوان کرد: با وجود اینکه تمام تلاش خود 
را برای جــذب اعتبارات به کار می گیریــم، اما اعتبارات و 
امکانات دولتی به اندازه ای نیســت که بتوان تمام مشکلات 

را با آن حل کرد.
اســتاندار لرســتان با بیان اینکه باید به روش های دیگر 
مشکلات مالی و اقتصادی خود را حل کنیم، افزود: خرم آباد 
شهری پر ظرفیت و با پتانسیل بالا بوده و باید از تجربیات و 
اقدامات دیگر مناطق کشور در جهت توسعه شهری استفاده 

کرد.
خادمــی عنوان کرد: وجود رودخانه، ســراب های داخل 
شــهر و قلعه فلک الافلاک را از جمله پتانسیل های خرم آباد 
بوده و این شهر پر جمعیت به لحاظ کیفیت و مالی ضعیف 

است.
وی با اینکه شــهر خرم آباد به نظر کمی وضعیت خوبی 
داشــته اما به لحاظ کیفی در سطح پایینی قرار دارد، اظهار 
داشــت: این دو موضوع با یکدیگر همخوانی ندارند، بنابراین 
باید چنــد کار را با همفکری تعریف کنیم تا بتوانیم آنان را 

به اجرا درآوریم.
استاندار لرستان عنوان کرد: باید در حوزه سرمایه گذاری، 
جذب سرمایه گذار و راه اندازی واحد مشارکت با سرمایه گذار 
بیشــتر توجه کنیــم، تنها با نظــارت بر نظافــت و تأمین 
روشــنایی و... پروژه های گردشــگری بدون امکانات و طرح 
توسعه و همچنین بدون سرمایه گذاری نتیجه ای ندارند؛ باید 
در این زمینه بیشــتر اندیشید و مسائل مهم تر و جدیدتری 

در نظر گرفته شود.
خادمی با اشــاره به اینکه اعتبــارات عمرانی جوابگوی 
توسعه عمرانی شهر نیست، افزود: آمادگی داریم طرح هایی 
که اولویت دارند و با آن ها می توان از ظرفیت های شــهری 

استفاده کرد را مورد حمایت قرار دهیم.
وی گفت: برخی از پروژه های شــهر بدون برنامه شروع 
شــده و در آن ها توانایی منابع و اعتبار شــهرداری در نظر 
گرفته نشده، این پروژه ها مشکل زا شده اند و البته نمی توان 

آن ها را رها کرد بنابراین باید به نتیجه برسند.
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زنگ خطر برای طلاسازها به صدا درآمد

رخنه طلای قاچاق به بازارزرگران کرمانشاه
تمهید مسئولان برای مقابله

اســتان ها:  گــروه  ســپهرغرب، 
سیارطلای  فروشندگان  حضورنامحسوس 
ترغیب  و  کرمانشــاه  بــازار  در  خارجی 
زنگ خطری  متنوع،  به خریدی  مشتریان 
برای کارگاه های طلاســازی رو به تعطیلی 

است.
بازار پــر زرق و برق طلا همــواره جذابیت 
خاصی بــرای بانوان داشــته و معمــولاً هر از 
چندگاهی بــرای خرید یا تعویــض مصنوعات 
طلای خود ســری به این بازار می زنند و شاید 
ساعت ها به تماشای ویترین های مزین به طلا و 

جواهرات بپردازند.
اگر گذرتان به راسته طلافروشان افتاده باشد 
و چنــد دوری بازار را زیــرورو کنید احتمالاً با 
دوره گردانی روبه رو می شــوید که با پیشــنهاد 
فروش طلاهای خوش تراش خارجی سر راهتان 
سبز می شوند و با هزار استدلال از جمله کیفیت 

بهتر و عیار بالاتر به خرید مجابتان می کنند.
این حضور نامحســوس و زیرپوستی طلای 
قاچاق در بازار زنگ خطــری برای کارگاه های 
تولیــدی داخل بــوده که به دلیــل مالیات بر 
ارزش افــزوده و عدم صرفــه اقتصادی در حال 
ورشکستگی هستند و همین موضوع نیز راه را 

برای ورود طلاهای خارجی باز کرده است.
رغبت و تمایــل دیرین ایرانیــان در خرید 
طــلا چه به عنــوان یــک کالای لوکس و چه 
به شــکل یک کالای ســرمایه ای از یک طرف 
ظرفیت کم نظیر و بســتر مناســبی برای رشد 
و شکوفایی صنعت طلاســازی ایجاد کرده و از 
طرف دیگر ارائه کارهای متنوع خارجی و تغییر 
سلیقه مشتریان این بازار به نمونه های خارجی 
نیز تهدید بزرگــی پیش روی فعالان این عرصه 
قرار داده است تا جایی که شاهد سفره گسترده 

طلای قاچاق در بازار کشور هستیم.
کرمانشــاه در زمینــه طلای قاچــاق جزء 

استانهای خط قرمز نیست
معاون بازرســی و نظارت ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان کرمانشاه، در مورد بحث 

طلای قاچــاق اظهار کرد: بــا توجه به اهمیت 
موضوع در دستور کار کارگروه حمایت از تولید 
و نظارت بر شفاف ســازی گردش کالای استان 
قــرار گرفته و یکــی از بحث هــای کاملًا مورد 
تأکید ســتاد مرکزی مبارزه با قاچاق کالا و ارز 

نیز هست.
عباس سجادی راد افزود: در استان کرمانشاه 
با توجه به ارتباط مناســب و همکاری اتحادیه 
صنف طلافروشان که یکی از اتحادیه های موفق 
و با برنامه اســتان است بر فعالیت های این بازار 

نظارت خوبی برقرار است.
وی بیان داشت: بحث نظارتی بر این موضوع 
به شکل گشت های مشترک مرکب از بازرسان 
ســازمان صنعت، معدن و تجــارت، تعزیرات، 
استاندارد، اتحادیه و نماینده کمیسیون مبارزه 

با قاچاق کالای استان انجام می شود.
معاون بازرســی و نظارت ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت استان کرمانشــاه ادامه داد: با 
توجه به موارد ذکر شــده حداقــل هر 15 روز 
یک بار در ســطح واحدهای صنفی گشت های 
بازرســی انجام می شــود و اگر با مورد خاصی 
برخورد کنند وفق مقررات جاری با آنها برخورد 

می کنند.
ســجادی راد با تصریح اینکه بر اساس اعلام 
ستاد مرکزی قاچاق کالا و ارز، گفت: بر اساس 
آمار اعلامی ستاد مذکور هفت الی هشت استان 
جزء استانهای خط قرمز در خصوص عرضه طلا 
و جواهرات قاچاق هســتند که کرمانشاه در آن 

حد مشهود نیست.
وی بیان داشــت: اتحادیه برنامه ریزی نموده 
و حتــی برای افرادی که به صورت ســیار کالا 
رد و بدل می کننــد کلًا مجوز صادر کرده و بر 
روند خرید و فروش مصنوعات طلا و جواهر در 

چارچوب خاصی مدیریت کند.
این مقام مسئول اظهار داشت: با برنامه ریزی 
صورت گرفتــه اتحادیه طوری مدیریت می کند 
که افراد سودجو به ندرت می توانند ورود کنند 
و در صورت برخورد با موارد مشکوک از طریق 

سیستم اعلام و بررسی می شود.
معاون بازرســی و نظارت ســازمان صنعت، 
معدن و تجارت اســتان کرمانشــاه ادامه داد: 
بر اســاس اعلام اتحادیه طلافروشان در سطح 
کرمانشاه عرضه و فروش انواع مصنوعات طلای 

قاچاق بسیار کمرنگ بوده است.

کشــفیات طلای قاچاق در بازار کرمانشــاه 
نداشته ایم

رئیس اتحادیه صنف طلافروشــان کرمانشاه 
با اشاره به نظارت ها و رصد فعالیت بازار طلای 
کرمانشــاه اظهار کرد: در خصوص عرضه طلای 
خارجی نیز اطلاع رســانی لازم بــه واحدهای 
صنفی صورت گرفته و به همه اعلام کرده ایم که 
نگهداری مصنوعات طلای خارجی ممنوع است.
مجتبی فیروزی در مورد فعالیت فروشندگان 
ســیار و دوره گردان در بازار طلا و عرضه طلای 
قاچاق به شهروندان نیز گفت: عرضه مصنوعات 
طلا چه ایرانی و چه خارجی از ســوی این افراد 
خــارج از عرف و غیرقانونی اســت و در صورت 

مشاهده با آنان برخورد خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه در نظارت های انجام شــده 
فعالیت واحدهای صنفی زیرنظر اتحادیه به طور 
کامل رصد می شود، افزود: طلاهای ایرانی همه 
کد دارند و بر اساس اعلام ستاد مبارزه با قاچاق 

کالا و ارز طلاهای بدون کد ضبط می شوند.
رئیس اتحادیه صنف طلافروشــان کرمانشاه 
تصریح کرد: کشــفیاتی در مورد طلای قاچاق 
در بازار کرمانشــاه نداشته ایم و تنها چند مورد 
در مرز کشف شــده بود که برای کارشناسی و 
تشخیص خارجی بودن طلاها آنها را به اتحادیه 

ارجاع داده بودند.
ســودآوری قاچاق طلا از یک سو و تقاضای 
مشــتریان برای ایــن کالای پــر زرق و برق و 
تمایل آنها به کارهــای خارجی به دلیلی تنوع 
و کیفیت بهتر از ســوی دیگر موجب شــده تا 
با وجود ممنوعیت عرضــه و فروش مصنوعات 
طلای خارجی در بازار عده ای هم چنان به فکر 

کسب درآمد از این تجارت پرسود باشند.
آنچــه کــه در این بین حائز اهمیت اســت 
نقش نهادهــای نظارتی بر رصد بــازار طلا در 
زمینه عرضه بــوده و با توجه بــه فعالیت این 
افراد به شــکل فروشندگان ســیار باید دید که 
ایــن نظارت ها چگونه عمل می کند و تا چه حد 

کارساز خواهد بود.

مدیر فرودگاه خرم آباد خبر داد
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